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شهروند| هزینه یک تخت بیمارستانی در ایران سه میلیارد تومان و هزینه یک شب بستری شدن در آی سی  یو در ارزان ترین بیمارستان کمتر 
از ۷۰۰ دلار نیست. اینها صحبت های سعید نمکی، وزیر بهداشت درباره کمبود  تخت های بیمارستانی است. به گزارش ایسنا، نمکی که برای 
افتتاح طرح ملی»هرخانه یک پایگاه سلامت« به  قزوین رفته بود در توضیح بیشتر با تأکید بر لزوم تمرکز بر پیشگیری از ابتلا به بیماری، گفت: 
»پیشگیری بر  درمان مقدم است و درمان سرپایی بر درمان بستری تقدم دارد، چراکه هزینه های تخت بیمارستانی بسیار  بالاست.« او توضیح داد 
که در شرایط موجود، نمی توان هر بار تعداد تخت های سی سی یو و آی سی یو را  افزایش داد. باید پیشگیری از بیماری ها در دستور کار قرار گیرد. 
نمکی در ادامه به بالا رفتن میزان ابتلا به  بیماری  نارسایی مزمن کلیه اشاره کرد و گفت: »در بخش دیالیز تعداد دستگاه های دیالیز را 20 برابر 

کردیم، اما  بیماری نارسایی مزمن کلیه به دلیل شیوه زندگی نادرست، رو به افزایش است.« 

وزیربهداشتاعلامکرد:

هزینه یک شب بستری در 
 ارزان ترین بیمارستان کشور

 ۷۰۰ دلار  
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معاوندرمانوزارتبهداشت:

 ابتلا به بیماری های عفونی 
رو به افزایش است

شهروند| معاون درمان وزارت بهداشت و درمان می گوید: 
»اگرچه ایران سابقه درخشــانی در ریشه کنی بیماری های 
عفونی از طریق واکسیناســیون دارد اما ســیل بیماری های 

عفونی به سمت بیماری های مشترک بین انسان و دام است.«
قاسم جان بابایی در این باره گفت: »سرطان و بیماری های 
غیرواگیر مانند فشارخون کنترل نشده و دیابت کنترل نشده 
هزینه های زیادی را از لحاظ درمانی برای ما ایجاد کرده است، 
اما بیماری های عفونی عامل تهدیدکننده انسان وحشت جدی 
ایجاد می کند که اگر به آن بی توجه باشیم، با چالش های جدی 
مواجه خواهیم شــد.« معاون درمان وزارت بهداشت و درمان 
گفت: »بیماری های جدید بین انســان و دام ۷۵ درصد شده و 
روند رو به رشدی را دارد و این موضوع نوع نگرش ما را نسبت 
به این بیماری ها باید تغییر دهد؛ چراکه عوامل بین بخشــی 

درحوزه پیشگیری و درمان را می طلبد.« 
به گزارش ایســنا، جان بابایــی با بیان اینکــه درحوزه دام 
بیماری های عفونی مشکلاتی برای دامپزشکی ایجاد می کند، 
ادامه داد: »این مشــکلات باعث ازبی  رفتن دام و خسارت به 
دامدار می شود. این بیماری ها در منطقه مدیترانه شرقی وجود 
دارد و عملا در کشــور ما به دلیل مسافرت هایی که به راحتی 
اتفاق می افتد، این مشــکلات تشدید می شــوند.« او گفت: 
»ما سالانه ۲۰۰ هزار گردش حیوان دام داریم که هزینه های 
زیادی را برای ما ایجاد می کند و چنانچه به این موارد بی توجه 
باشیم، هزینه سلامت افزایش پیدا خواهد کرد.« معاون درمان 
وزیربهداشت ادامه داد: »به طور مثال شیوع بیماری آنفلوآنزا سه 
الی چهار هفته زودتر آغاز شده و نشان می دهد عوامل مداخله گر 
می تواند زمان شیوع را تغییر دهد، از همین رو در بیماری های 
مشترک انسان و حیوان باید نوع مداخله ما نیز تفاوت داشته 
باشد و صرف دیدن حیوان یا انسان یا محیط زیست به تنهایی 
مشکل را حل نمی کند و باید مطالعات و ارتباطات بین رشته ای 
ایجاد شود و یک برنامه سیستماتیک در همه سطوح طراحی 
شود و سیاست گذاری در سطوح پایین برنامه ریزی شود.« او 
درباره کمیته مشترک مطالعاتی بین محیط زیست و وزارت 
بهداشت گفت: »اگر می خواهیم بیماری های انسان و حیوان 
از بین برود، باید مخازن به درســتی اصلاح شود؛ به طور مثال  
در بیماری کریمه کنگو هرساله مخازن سمپاشی می شود اما 
بازهم بیماری شایع می شود؛ چراکه کار اساسی انجام نمی شود، 
البته کار اساســی نیز نیازمند منابع لازم است و ممکن است 
دامدار منابع کافی را برای انجام کارهای اصولی نداشته باشد، از 
همین رو لازم است سازمان برنامه و بودجه کمک کند تا با رفع 

مشکلات مخازن هزینه درمان نیز کاهش پیدا کند.« 

براساسآخرینگزارشسازمانجهانیهواشناسی

سطح دی اکسیدکربن زمین به بالاترین 
میزان در ۳میلیون  سال گذشته رسید

شهروند| سازمان جهانی هواشناسی )WMO( با انتشار 
گزارش سالانه خود در مورد گازهای گلخانه ای اعلام کرد که 
غلظت دی اکســیدکربن در جو زمین به رکورد بی سابقه ای 
رسیده اســت. به گزارش پایگاه اینترنتی »salon«، در این 
گزارش آمده است که در  سال ۲۰۱۸ میانگین غلظت گازهای 
گلخانه ای در جهان که محصول جانبی سوخت های فسیلی 
هســتند، به ۴۰۷.۸ بخش در  میلیون رسید؛ این بدان معنی 
است که برای هر یک میلیون مولکول گاز موجود در جو حدود 

۴۰۸ دی اکسیدکربن وجود داشت.
ســازمان جهانی هواشناســی برای تهیه ایــن گزارش به 
جمع آوری ۵۳ کشــور دنیا پرداخت و برای به دســت آوردن 
میانگین دی اکســیدکربن کل کره زمین، آن را در طول  سال 
تقسیم کرد.  ســال گذشــته میلادی)۲۰۱۸( میانگین گاز 
دی اکسیدکربن ۴۰۷.۸ بخش در میلیون گزارش شد که تقریبا 
۵۰ درصــد از دوره پیش از انقلاب صنعتــی با ۲۸۰ بخش در 

 میلیون بیشتر است.
پتری تالــس، دبیــرکل ســازمان جهانی هواشناســی 
می گوید:»آخرین باری که زمیــن چنین غلظت بالایی از گاز 
دی اکسیدکربن را تجربه کرد، به سه تا پنج میلیون  سال قبل 
برمی گردد. در آن زمان دما دو تا سه درجه سانتی گراد بیشتر 
و ســطح دریا ۱۰ تا ۲۰متر بالاتر از الان بوده است.« آمارهای  
سال ۲۰۱۸ افزایش چشمگیر گاز دی اکسیدکربن را نسبت 
به  ســال قبل نشان می دهند.  ســال ۲۰۱۷ میانگین غلظت 
گاز دی اکسیدکربن اتمســفر زمین ۴۰۵.۵ بخش در میلیون 
گزارش شــده بود.به گزارش ایرنــا، در ادامه گــزارش آمده 
اســت که نرخ افزایش گاز دی اکســیدکربن از  سال ۲۰۱۷ تا 
۲۰۱۸، مشابه  ســال ۲۰۱۶ تا ۲۰۱۷ بوده و در طول یک دهه 
گذشــته کمی بالاتر از میانگین بوده است. بنابراین نرخ رشد 
گاز دی اکســیدکربن در طولانی مدت افزایش خواهد داشت. 
میانگین رشد این گاز در سه دهه گذشته افزایشی پایدار نشان 
می دهد. بین سال های ۱۹۸۵ تا ۱۹۹۵، میانگین افزایش گاز 
دی اکســیدکربن ۱.۴۲ بخش در میلیون در هر سال بود و در 
ســال های ۲۰۰۵ تا ۲۰۱۵ نیز میزان آن سالانه ۲.۰۶ بخش 
در میلیون افزایش داشته اســت. این آمارها نشان می دهند 
هنوز کار موثری برای حل این مشکل انجام نشده است.تالس 
می افزاید: »با وجود تمــام تعهدهایی که تحت توافق پاریس 
صورت گرفته، هیچ نشانه ای مبنی بر کُندشدن تغلیظ گازهای 
گلخانه ای جو دیده نمی شود، چه برسد به کاهش آنها. ما باید 
به این تعهدها جامه عمل بپوشانیم و جاه طلبی های خود را به 

علت آینده بشریت زیاد کنیم.«

خبر

شهروند| سه سال از سی ام دی ماهی که ساختمان پلاسکو 
درهم فروریخت و آتش؛ آهن و آجرهایش را آب کرد، می گذرد و 
حالا خبر آمده که ساخت مجددش متوقف شده است. آن  سال 
و در بحبوحه ویرانی پلاسکو، رئیس بنیاد مستضعفان گفت بنیاد، 
این ویرانه را دو ساله می ســازد. بعد از گذشت حدودا یک ماه از 
آغاز ساخت دوباره ساختمان پلاسکو اختلاف میان این بنیاد و 

شهرداری، کار دست ساختمان جدید داده است.
خبر را دیروز علی محمد سعادتی، شهرداری منطقه 12 اعلام 
کرد. او گفت ساخت ساختمان پلاسکو متوقف شده و دلیل این 
اتفاق را هم احترام نگذاشتن بنیاد مستضعفان به قانون دانسته 
است: »از اردیبهشت امسال بارها به مسئولان بنیاد مستضعفان 
هشدار دادیم و در جلســات متعدد از آنها خواستیم نقشه های 
ساختمان جدید پلاسکو را به شهرداری ارایه کنند. با اینکه با آنها 
مساعدت کردیم، اما آنها نقشه ای به ما ارایه نکرده اند.«  او گفته 
نه در شأن مردم و کســبه و نه بنیاد مستضعفان است که ملکی 
غیرقانونی احداث شود اما با وجود مساعدت های بسیار شهرداری، 
عوارض و نقشه ساخت همچنان به شهرداری داده نشده است: 
»از هفته گذشته اخطارهای جدی به آنها داده شد. عوامل نواحی 
به ساختمان رفتند، هر چند همکاران شهرداری را به محوطه راه 
ندادند و باوجود تذکرات پی درپی، یک تا دو ســتون نیز احداث 
کردند، اما از ظهر روز گذشــته به صــورت جدی مانع فعالیت و 

ساخت وساز در پلاسکو شدیم.«
صحبت های سعادتی عاملی شد تا بنیاد مستضعفان واکنش 
نشان دهد و شاهسواری، نماینده بنیاد مســتضعفان در پروژه 

ساخت پلاسکو ضمن گلایه از سنگ اندازی شهرداری به »ایسنا« 
بگوید: »مسئولان شــهرداری مدعی اند نقشه های ساختمان 
جدید به آنها داده نشده اســت، این درحالی است که نقشه های 
اصلاح شده پلاسکو بعد از رفع ایرادات شهرداری آماده بود، ولی 
امکان بارگذاری این نقشه ها در سیستم شهرداری تهران وجود 
نداشت.« او گفته بیست وششــم آبان در مکاتبه ای با شهرداری 
اعلام کردند امکان بارگذاری نقشه های جدید در سایت شهرداری 
وجود ندارد و شهرداری منطقه ۱۲ در جواب نامه بیست وششم 
آبان اعلام کرده مراتــب نحوه صدور پروانه پلاســکو در انتظار 
کسب تکلیف از ســوی معاونت شهرسازی شــهرداری تهران 
است: »بر اساس توافق اولیه و رأی کمیسیون ماده ۵، مقرر شده 
بود ساختمان جدید پلاسکو در ۲۰ طبقه که شامل پنج طبقه 
زیرزمین و ۱۵ طبقه فوقانی اســت، با کاربری صددرصد تجاری 
احداث شود، اما شهرداری منطقه ۱۲ در اقدام اخیر خود عملیات 

اجرایی احداث ساختمان جدید پلاسکو را متوقف کرد.«
از وضع پلاسکو سوءاستفاده نکنیم

بعضی از اعضای شــورای شــهر هم مخالف برخــورد بنیاد 
مستضعفان با شــهرداری اند و طلب عوارض را حق قانونی شهر 
می دانند. محمد سالاری، رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری 
شورای شــهر تهران به »شــهروند« می گوید با شهردار منطقه 
12 صحبت کرده و از نظرش گلایه های شهردار دراین باره کاملا 
درست است: »ارایه نقشه به شهرداری کاری است که هر مالکی 
وقتی می خواهد ملکی را بسازد، باید انجام دهد تا به این ترتیب 
عوارض آن را بتوانند مشــخص کنند. اینکه مالکــی این کار را 

انجام ندهد، هیچ توجیه قانونی ندارد و در نتیجه باید برابر قانون 
هم با او برخورد کرد.« به گفته ســالاری نکته ای که اینجا وجود 

دارد این اســت که مالک، یکی 
از ســازمان های مطرح کشــور 
اســت، این درحالی اســت که 
هیچ جای قانــون، بندی وجود 
ندارد که چون ســازمانی مالک 
جایی اســت، نباید عوارض شهر 
را پرداخت کنــد:  »اینکه مالک 
عوارض را پرداخت نکند، موردی 
است که نهادهای نظارتی مانند 
شورای شهر و ســازمان بازرسی 
باید بررسی کنند و اگر این اتفاق 
به نتیجه مطلوب نرســد، حتما 
شورای شهر به ماجرا وارد خواهد 

شــد.« او می گوید پرداخت نشدن عوارض ساختمان پلاسکو به 
شهرداری، به دلیل شرایط ویژه این ساختمان، سوءاستفاده ای 
است که مالک انجام می دهد، به همین دلیل نمی توان به راحتی از 
آن گذشت: »باز هم تأکید می کنم که پرداخت عوارض عین قانون 
است و بدیهی ترین کاری است که سازنده پروژه باید انجام دهد 
و بنیاد حق ندارد پشت کسبه زیان دیده و علاقه همه به ساخت 
هرچه سریع تر این ساختمان پنهان شود. این درحالی است که 
در این مدت، هم شهرداری منطقه و هم شورا همکاری های لازم 
با مالک را انجــام داده اند، اما به دلیل همکاری نکردن بنیاد هنوز 

مشخص نیســت پرداختی بنیاد به شــهرداری چه میزان باید 
باشد.«

اما حرف بنیاد مستضعفان همان است که بود؛ حسین واعظیان، 
رئیس مرکز روابط عمومی بنیاد مســتضعفان به »شــهروند« 
می گوید از ابتدای ساخت پلاسکو هم قرار نبوده عوارضی پرداخت 
شود: »بنیاد رایگان این ساختمان را می سازد و نمی تواند هم پول 
ساخت بدهد و هم عوارض.« به گفته روابط عمومی این بنیاد، این 
ساختمان برای کسبه ساخته می شــود و لازم است همکاری ها 
برای ساخت هرچه سریع ترش انجام گیرد. »بنیاد در این پروژه 
سودی ندارد و صرفا در تلاش است شرایط را برای کسبه تسهیل 

کند.« 
۹۹،  سال پایان کار

پلاسکو در  سال ۱۳۴۱ ساخته شد، اما آتش سوزی سال 95 از 
نخستین آسمان خراش 17 طبقه تهران، خرابه ای به جا گذاشت و 
خاکسترشدن یکی از مدرن ترین ساختمان های پایتخت در چند 

ساعت چشم بسیاری را به چهارراه استانبول دوخت.
پس از آن بود که رضا تقی پور، ســخنگوی سابق شورای شهر 
تهران خبر از ساخت پلاســکوی جدید داد و گفت: »بر اساس 
گزارش و پیشــنهادی که در صحن شورای اسلامی شهر تهران 
مطرح شده، قرار است ساختمان پلاسکوی جدید در مساحت 
و زیربنای قبلی ساخته شــود.« آذر ماه 96 بود که خبرهایی از 
ساخت پلاسکوی جدید آمد. بنیاد مستضعفان در ضلع شرقی 
ساختمان پلاسکو زمینی به متراژ ۴ هزار و ۳۰۰ متر را تملک کرده 
و شهرداری متعهد شده اســت مجوز و پروانه های لازم را صادر 
کند، بنیاد مستضعفان هم متعهد است به فوریت عملیات اجرایی 

ساخت این بنا را آغاز کند. 
مهر ماه  سال ۹۷ شهرداری مجوز ساخت این ساختمان را داد و 
پس از آن منوچهر خواجه دلویی، معاون توسعه ساختمان و انرژی 
بنیاد مســتضعفان اعلام کرد حدود پنج ماه دیگر اسکلت بندی 
آن کامل می شود: »مهر ماه  سال ۹۹ کار ساخت این ساختمان 
تمام می شود. پروژه پلاسکو، پروژه ای معمولی نیست، ساختمانی 
با مســاحت  هزار مترمربع، ۱۵ طبقه روی زمین و یک طبقه زیر 
زمین که ۱۶ هزار متر مربع زیربنا داشته است. شبیه این ساختمان 
صدها نمونه در تهران و دیگر شــهرها وجود دارد، بنابراین پروژه  

پیچیده ای نیست.«
اما پیچیدگی های پروژه همان ابتدای کار رخ نشان داد. وقتی 
علی اصغر مونسان، رئیس سازمان میراث فرهنگی و گردشگری 
اعلام کرد با این ســازمان درباره ساخت این ساختمان صحبتی 
نشده اســت و این پروژه پیوســت میراثی ندارد. بعد از آن هم 
صحبت از ایرادات بســیار به طرح های ارایه شــده برای ساخت 
پلاسکوی جدید و تخلفات موجود در ساخت آن شد. خرداد ماه 
 سال گذشته بود که حبیب زاده، معاون نظارت شورای اسلامی 
شهر تهران ساخت پلاسکو را همراه با تخلفاتی اعلام کرد: »از نظر 
مقررات، هرگونه عملیات عمرانی 
و ساختمان ســازی باید با کسب 
مجوز از شــهرداری تهران باشد، 
اما به صورت شفاهی از سرپرست 
سابق معاونت شهرسازی در مورد 
مجوز ســاخت پلاســکو سوال 
پرســیدم و او عنوان کرده هیچ 
مجوزی برای ساخت پلاسکو یا 
حتی گودبرداری آن صادر نشده 

است.«
پس از آن بود کــه علی اعطا، 
سخنگوی شــورای شهر تهران 
گفت اگر ســاخت پلاسکو بدون 
اخذ پروانه آغاز شود، گذشته از اینکه خلاف قانون است، بیم آن 

می رود که اختلاف نظر طرفین بعدها کار را به بن بست بکشاند. 
حالا بن بستی که اعطا  سال گذشــته از آن صحبت کرده بود، 
عیان شده و مشخص نیست آیا می توان این راه بسته را باز کرد یا 
خیر. این درحالی است که تخلفات موجود از همان ابتدای ساخت 
وجود داشــته و حالا کار به جایی کشیده شده که مقابل ساخت 
گرفته شده است و باید منتظر ماند و دید درنهایت بنیاد به پرداخت 
عوارض براســاس قانون تن می دهد یا درنهایت ســازمان های 

نظارتی وارد عمل خواهند شد.

 

شــهروند| بالاخره خبر خــوش از راه رســید؛ معلمان 
حق التدریس پس از ســال ها بلاتکلیفی، استخدام می  شوند 
و تکلیف شان معلوم می شــود. دیروز وزیر آموزش وپرورش، 
شــیوه نامه ای را که معلمان حق التدریس  سال ها منتظرش 
بودنــد، ابلاغ کــرد؛ شــیوه نامه اجرایی اســتخدام معلمان 
حق التدریس و آموزشــیاران نهضت  ســوادآموزی. براساس 
این شیوه نامه، عملیات مربوط به تبدیل وضع همه مشمولان 
یعنی  آموزشیاران نهضت سوادآموزی، معلمان حق التدریس و 

مربیان پیش دبستانی از همین هفته آغاز خواهد  شد .
محسن حاجی میرزایی، وزیر آموزش وپرورش، دیروز درباره 
آخرین وضع اجرای قانون اســتخدام  معلمان حق التدریس 
و آموزشیاران نهضت ســوادآموزی گفت که آیین نامه تبدیل 
وضع معلمان حق التدریس و آموزشیاران نهضت سوادآموزی 
شهریور ماه به تصویب هیأت وزیران رسیده بود و شیوه  نامه آن 
نیز نهایی و اخیرا به همه استان ها ابلاغ شده است. به گفته او 
معلمانی که از  ســال ۷۹ تا ۹۱ به  عنوان مربی پیش دبستانی، 
معلم حق التدریس یا آموزشیار نهضت سوادآموزی به اشکال 
مختلفی با  آموزش وپرورش همکاری کرده اند طبق شیوه نامه 
که شامل برگزاری آزمون و شرکت در دوره  آموزشی یک ساله 
است و با توجه به میزان سهمیه ای که سازمان امور استخدامی 
اختصاص خواهد داد،  در آموزش وپرورش استخدام می شوند . 

آیین نامه اجرایی استخدام معلمان حق التدریس و آموزشیاران 
نهضت ســوادآموزی هفدهم  شــهریورماه جاری در هیأت 
وزیران تصویب شد و طبق آن استخدام افراد مذکور در سقف 
ظرفیت  تخصیص سالانه استخدام از سوی سازمان امور اداری 
و استخدامی کشور و با شرط بکارگیری در  مناطق کمتر توسعه 
یافته و براساس نیاز مناطق آموزش وپرورش استان مبتنی بر 
رشته و دوره  تحصیلی، جنسیت و با توجه به سنوات خدمت و 
پس از برگزاری آزمون و طی دوره آموزش در  دانشگاه فرهنگیان 
صورت می گیرد. چند روز پیش بود کــه علی الهیار ترکمن، 
معاون برنامه ریزی و  توســعه منابع وزارت آموزش وپرورش به 
»ایسنا« توضیحات جدیدی داد. به گفته او، در  این آیین نامه 
چهار گــروه هدف داریم؛ معلمان حق التدریس قبل از ســال 
۹۱، مربیان پیش دبستانی،  آموزشیاران نهضت سوادآموزی و 
آموزش دهندگان مستمری که با نهضت سوادآموزی همکاری 
 داشته اند. برای دو گروه نهضتی ها، آزمونی برگزار می شود که 
شرط قانون اســت. آنها بعد از قبولی در  آزمون برای طی یک 
دوره آموزش مهارتی وارد دانشــگاه فرهنگیان شده و سپس 

بکارگیری می شوند.  به گفته او، حق التدریس ها و مربیان پیش 
دبستانی واجد شرایط نیز براساس نیاز، جنس، رشته و مقطع 
 تحصیلی انتخاب می شــوند و باید در دوره آموزشی یک ساله 

دانشگاه فرهنگیان شرکت کنند .
براساس شیوه نامه استخدام مشمولان آیین نامه، استخدام 
معلمان حق التدریس و آموزشــیاران نهضت  سوادآموزی به 
صورت پیمانی و با مجوز ســازمان اداری و استخدامی انجام 
می شود . داشتن تابعیت  ایرانی، انجام خدمت دوره ضرورت یا 
معافیت قانونی برای مردان، معتاد نبودن به دخانیات، نداشتن 
 سابقه محکومیت جزایی، دارا بودن مدرک تحصیلی دانشگاهی 
یا مدرک هم تراز، داشتن سلامت  جسمانی و روانی و اعتقاد به 
دین مبین اسلام یا یکی از ادیان شناخته شده در قانون اساسی 
و التزام به  قانون اساســی جمهوری اســلامی ایران از شرایط 

عمومی استخدام اعلام شده است .
بر اســاس ایــن شــیوه نامه مربیــان پیش دبســتانی و 
حق التدریسی های غیرمستمر پس از شرکت و دریافت  نمره 
قبولی در آزمون پایان دوره آموزشی در دانشگاه در رشته های 

شــغلی )آموزگاری، دبیری،  هنرآمــوزی، مربی امور تربیتی 
مدارس، مراقبت سلامت و مشاوره تحصیلی( با رعایت شرایط 
احراز  طرح طبقه بندی مشاغل معلمان و براساس نیاز مناطق 
آموزش وپرورش به رشته و دوره تحصیلی،  جنسیت، سنوات 
خدمت و در سقف ظرفیت تخصیصی اعلامی از سوی سازمان 
امور اداری و  اســتخدامی و به ترتیب امتیازات فضلی تا پایان 
برنامه ششم توســعه در مناطق کمتر توسعه یافته استخدام 
 می شوند . پس از برگزاری آزمون داخلی برای تعیین حد نصاب، 
نمرات به تفکیک بخش عمومی و تخصصی  محاسبه شده و 
حد نصاب معادل ۵۰ درصد نمره کل زبان، ۴۰ درصد برای مواد 
عمومی آزمون و ۶۰  درصد برای مواد تخصصی آزمون تعیین 
می شــود. آزمون داخلی در طول برنامه صرفاً یک بار از  سوی 
وزارت آموزش وپرورش برگزار می شود و افرادی که به هر دلیلی 
موفق به شــرکت در آزمون  نشوند یا حد نصاب تعیین شده را 
کسب نکنند از ادامه فرآیند استخدام حذف و به همکاری آنها 
خاتمه داده  می شود. افراد مشمول که در مهلت مقرر پرونده آنها 
از سوی کارگروه منطقه استان و سازمان نهضت  سوادآموزی 
بررسی شود پس از اینکه سازمان سهمیه تخصصی آنها را اعلام 
کرد، می توانند با ورود به سایت مرکز  سنجش و پایش کیفیت 
آموزشی وزارت آموزش وپرورش از نحوه ثبت نام زمان و مکان 

برگزاری  آزمون داخلی مطلع شوند.

آییننامهتبدیلوضعمعلمانحقالتدریسوآموزشیاراننهضتسوادآموزیابلاغشد

پایان یک دهه بلاتکلیفی  
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محمد سالاری، عضو شورا:
پرداخت نشدن عوارض ساختمان پلاسکو 

به شهرداری، به دلیل شرایط ویژه این 
ساختمان سوءاستفاده ای است که مالک 
انجام می دهد، به همین دلیل نمی توان به 
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